
VERKSAMHETSPLAN FÖR ESLÖVS TENNISKLUBB 2024 

 

VISION FÖR ESLÖVS TENISKLUBB 
 

ETK:s vision är att få nya målgrupper att upptäcka racketsporter, motivera 
fler ungdomar att delta i tävlingsspel och utveckla området till ett 

racketcenter. 
 
 

Eslövs Tennisklubbs långsiktiga mål: 

 Ha en bred verksamhet för alla åldrar. 

 Erbjuda hög kvalitet på träningar 

 Ha hög tillgänglighet 

Bred verksamhet för alla åldrar 

Insatser under 2024: 

- Arbeta aktivt med att nå nya målgrupper  

- Fortsätta klubbseriespel med avslutande klubbfest  

- Anordna juniordagar 2 gånger per år  

- Arrangera junior läger 2 gånger per år  

- Arrangera senior läger minst 1 gång per år  

- Hålla julavslutning för medlemmar  

- Alla som vill ska erbjudas plats i seriespel 

- Bjuda in media till våra större arrangemang 

- Aktivt lägga ut aktiviteter på Facebook & Instagram  

- Låta juniorer spela mot seniorspelare 

- Fortsatt sträva efter en låg medlemsavgift samt låga hallpriser 

Erbjuda hög kvalitet på träningarna 

Insatser under 2024: 

- Vara goda arbetsgivare för att behålla tränare 

- Fortsätta att satsa på tränarassistenter  

- Minst 3 nya ungdomar blir utbildade tränare per år  

- Erbjuda praktik för nya tränarämnen 

- Årligen söka ungdomsstipendium 

 

 

 



Ha hög tillgänglighet 

Insatser under 2024: 

- Fortsatt utveckling av bokningssystem Matchi  

- Arbeta nära kommunen för att ha hög kvalitet på utebanorna (1.) 

- Marknadsföra oss för mer spontanspel på lediga helger inomhus samt utmhusbanorna 

- Skapa en ”myshörna” där nuvarande shopen är. 

- Intensifiera påtryckningarna för ytterligare en inomhusbana (2.) 

 

1. 

Även om det är en kommunal anläggning ska vi göra en egen plan för hur skötsel av utebanor ska 

hanteras. Utvalda medlemmar tillsammans med tränarna ska veta hur man sköter banorna och kan 

snabbt ingripa vid dåligt väder som häftiga regn t.ex.  

Ogräs och trumling måste ske med jämna mellanrum, gärna en gång i veckan.  

Se till så att uteanläggningen fungerar även när tennisklubben är semesterstängd.  

2. 

Beläggningen på hallen är stor med anledning av många träningsgrupper samt serielag. Utrymmet för 

spontanspel är väldigt begränsad, vilket varken är bra för framtida rekrytering av medlemmar eller 

för kommunens invånare att spela tennis. Att få till detta kommer att ta några år men klubben måste 

se till att få in den i kommunens långsiktiga investeringsbudget. 

 


